



Ordinary General Assembly Meeting Results

اعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية

To: Bahrain Bourse	السادة / بورصة البحرين
The Ordinary General Assembly Meeting (OGM) of Bahrain Family Leisure Company B.S.C. (the "Company") was held on Sunday, 12 July 2026 at 11:00 AM at the Gulf Hotel (Awal-2), Kingdom of Bahrain with a quorum of 81.41%.	تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة البحرين للترفيه العائلي ش.م.ب. ("الشركة") يوم الأحد 12 يوليو 2026 الساعة 11:00 صباحاً في فندق الخليج قاعة أوال-2، مملكة البحرين، وذلك بنصاب قانون قدره 81.41%.
The meeting was chaired by Mr. Abdul Latif Khalid Al Aujan, Chairman of the Board of Directors of the Company.	ترأس الاجتماع السيد عبدالمطيف خالد العوجان، رئيس مجلس إدارة الشركة.
OGM Resolutions	القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العامة العادية
The following agenda items have been approved:	قد تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:
1. To approve the minutes of the Annual General Meeting (AGM) held on 30 March 2026.	1. المصادقة محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقد بتاريخ 30 مارس 2026.
2. To nominate two (2) members of the Board of Directors for a three-year term (2026-2029) commencing from the date of their appointment, while noting that the remaining five (5) members shall be appointed by the Company's major shareholders, so that the total number of Board members remains seven (7).	2. اترشيح اثنين (2) أعضاء في مجلس الإدارة لمدة ثلاث سنوات (2026 - 2029) تبدأ من تاريخ تعيينهم، وسيتم تعيين الخمسة (5) المتبقين الآخرين من قبل المساهمين الرئيسيين للشركة، بحيث سيظل العدد الإجمالي لأعضاء مجلس الإدارة سبعة (7) أعضاء.
3. To authorize Abdul Haseeb Muhammad Daud, a Pakistani national holding ID Card No. 831401729, to act on behalf of the Company in completing all necessary procedures to implement and register the above resolution with the Ministry of Industry and Commerce, and any other relevant authorities in the Kingdom of Bahrain, including submitting applications, obtaining approvals and following up with the concerned authorities.	3. تفويض عبد الحسيب محمد داود، باكستاني الجنسية وتحمل بطاقة هوية رقم 831401729، لتمثيل الشركة في استكمال كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ وتسجيل القرار أعلاه لدى وزارة الصناعة والتجارة وأي جهات رسمية أخرى ذات صلة في مملكة البحرين، بما في ذلك تقديم الطلبات، الحصول على الموافقات، والمتابعة مع الجهات المعنية.

Name	Abdul Haseeb Muhammad Daud	الاسم
Title	Financial Controller, Compliance & Board Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

